
四川大学国际学生（研究生）复学申请表

APPLICATION FORM FOR RESUMPTION OF INTERNATIONAL STUDENT（POST-GRADUATE） IN SCU
	姓名

NAME
	
	国籍NATIONALITY
	
	学生类别
STUDENT TYPE
	

	学号

STUDENT ID NUMBER
	
	学院

SCHOOL
	
	专业

MAJOR
	

	入学时间

ADMISSION TIME
	
	预计毕业时间

EXPECTED GRADUATION TIME
	年  □6  □9  □12  月

Y.  □6  □9  □12  M.

	复学申请

RESUMPTION

STATEMENT
	学生签名：                       年    月    日

SIGNATURE：       　　　　     DATE:

	导师意见

SUPERVISOR
	                      导师签名：                       年    月    日

SIGNATURE：       　　　　     DATE:

	学院意见

SCHOOL
	          主管负责人签名（盖章）：                      年    月    日

 SIGNATURE:                     DATE:

（OFFICIAL SEAL OF COLLEGE REQUIRED）

	留学生办公室

意见

OVERSEAS STUDENTS OFFICE

	                      负责人签名：                     年    月    日

                      SIGNATURE：       　　　　      DATE: 


备注：
●保留入学资格、保留学籍、休学期满的学生应提前办理复学手续。逾期2周以上未办理复学手续且未有因不可抗力延迟等正当理由的，视为自动放弃学籍，按自动退学处理。

●申请复学经复查不合格或继续休学将无法在学校规定的最长学习年限内完成学业的，同意学校予以自动退学处理。

●学生保留入学资格、保留学籍、休学期间有严重违法违纪行为的，取消其复学资格，并按学校相关规定进行处理。

PS：

1. Students who retain their admission qualification, retain their student status and expire their suspension shall go through the resumption procedures in advance. If the student fails to go through the resumption procedures for more than 2 weeks and there is no justified reason such as delay due to force majeure, it shall be deemed to give up his student status automatically and be treated as automatic withdrawal.

2. If the applicant fails to pass the reexamination or continues to suspend school and will not be able to complete his studies within the maximum learning years specified by the school, the school shall be allowed to withdraw automatically.

3. If a student retains his admission qualification, retains his student status or commits serious violations of law and discipline during his suspension, he shall be disqualified from returning to school and dealt with in accordance with the relevant regulations of the school.

